

Integrated Managements System Policy

Future University in Egypt (FUE) strives to become a leading provider of higher education that meets the expectations of both the local as well as international job markets. FUE offers up-to-date, worldwide educational services in a safe and stimulating environment that promotes research, creativity, development and sustainability.

The Future University top Management commitment toward the requirements of the International Standards, namely, ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 and OHSAS 18001:2007 with respect to its policies and procedures.

Through effective implementation of the Integrated Management Systems for **Quality Management, Occupational Health & Safety as well as Environment**, we aim towards:

- Satisfying the internal and external interested parties by meeting their current requirements
- Managing the risks and environmental impacts involved in the University's implementation processes of the Integrated Management Systems
- Setting annual objectives and providing continual training courses for staff members to achieve continuous improvement and sustainability in accordance with the Integrated Management Systems
- Complying with University legislation and regulations
- Complying with the International Standards **ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 and OHSAS 18001:2007**.
- Defining the Integrated Management Systems' issues and their impact on practices, processes and services to align our business with the University's external and internal interested parties.
- Defining the Quality Department, Occupational Health and Safety as well as the Environment Department issues and their impact on the University's practices, processes and services whereby they satisfy client and community expectations.
- Promoting awareness of Integrated Management Systems to enhance the confidence of stakeholders in our business.
- Communicating the Integrated Management Systems policy to University employees, interested parties and beneficiaries.
- Revising the University's policies and measurable objectives periodically to ensure the validity of their effectiveness in achieving the successful implementation of the Integrated Management Systems
- Commitment to continuous improvement of the quality, safety, occupational health and environment management system.

سياسة نظام الإدارات المتكامل

تسعى جامعة المستقبل في مصر علي أن تكون رائدة في تقديم خدمات التعليم العالي بشكل يلبي توقعات سوق العمل المحلي والدولي ، و ذلك بتوفير أحدث الخدمات التعليمية العالمية في بيئة آمنة و محفزة علي البحث و الإبداع و التنمية و الإستدامة.

كما تلتزم الإدارة العليا لجامعة المستقبل في مصر بالتوافق مع متطلبات المواصفات الدولية
(ISO9001:2015 ISO 14001:2015,OHSAS 18001:2007)

المنطبقة علي الجامعة و المتطلبات القانونية و التشريعية و اللوائح من خلال التطبيق الفعال للنظام الإداري المتكامل للجودة و السلامة و الصحة المهنية و البيئة مستهدفين الآتي:

- إرضاء الجهات ذات الصلة الداخليين و الخارجيين و تحقيق متطلباتهم .
- إدارة المخاطر و التأثيرات البيئية المتعلقة بنظام إدارة الجودة و إدارة السلامة و الصحة المهنية و البيئة الخاصة بالجامعة.
- وضع أهداف سنوية ، التدريب و التأهيل المستمر لجميع أعضاء الجامعة و العاملين بالجامعة لنظام الإدارة المتكامل للجودة و السلامة و الصحة المهنية و البيئة لتحقيق التحسين المستمر و الإستدامة.
- التوافق مع القوانين و التشريعات المتعلقة بالجامعة.
- التوافق مع متطلبات المواصفات الدولية/أيزو ٩٠٠١ : ٢٠١٥ و أيزو ١٤٠٠١ : ٢٠٠٧ و OHSAS 18001:2007
- تحديد القضايا المتعلقة لإدارة الجودة و إدارة السلامة و الصحة المهنية و البيئة و تأثيرها علي الممارسات و العمليات و الخدمات الخاصة بالجامعة لتتماشى مع توقعات العملاء و المجتمع.
- تعزيز الوعي بمتطلبات إدارة الجودة و إدارة السلامة و الصحة المهنية و البيئة لتحسين ثقة كل المتعاملين مع الجامعة.
- نشر سياسة إدارة الجودة و إدارة السلامة و الصحة المهنية و البيئة علي جميع العاملين بالجامعة و علي جميع الجهات ذات العلاقة و المستفيدين من خدمات الجامعة .
- مراجعة السياسة و أهداف الجامعة دوريا و ذلك لتأكيد إستمرار مناسبتها لأهدافها الإستراتيجية و فعاليتها للوصول إلي التطبيق الفعال.
- الالتزام بالتحسين المستمر لعمليات نظام إدارة الجودة و السلامة و الصحة المهنية و البيئة .
- الالتزام بالحفاظ علي البيئة الداخلية و الخارجية .